
Comunicat de l'Assemblea de la Policia Local. 
Situació actual 

 

A causa de la greu situació que travessa la Policia Local de Sitges, l'assemblea de 
policies locals convocada pels tres sindicats, va decidir per unanimitat començar a 
prendre mesures de pressió. Amb l'objectiu de que els nostres dirigents solucionin, o 
almenys intentin solucionar, les greus deficiències que pateix la Policia Local, 
deficiències com: 

 Que aquest estiu s'afrontarà amb uns 20 agents menys que un estiu de fa 10 anys. 

 Que, a sobre, la cinquena part dels agents actuals en grups operatius són interins, 
patrullant com a agents sense la formació d'agents, desarmats estant en alerta 4 i 
atenent tot tipus de serveis. 

 Que no s'està dient la veritat a veïns i comerciants oferint-los missatges fent-los 
creure que controlem la venda ambulant, quan no tenim regulats ni els serveis 
mínims, ni l'Ajuntament destina diners per reforçar-los, tant els serveis ordinaris 
com els de venda ambulant, etc.  

 Que l'Ajuntament porta més de 4 anys intentant fer l'oposició d'agents, sense ser 
capaços d'això per manca de ... 

 Que l'Ajuntament és incapaç de tenir vehicles patrulla suficients, ni de dotar als 
agents de les necessàries armilles antibales, amb les quals compten ja la resta de 
policies locals, etc. 

 Que l'Ajuntament és incapaç de pagar en termini el treball realitzat als policies, 
per manca de diligència. Amb endarreriments de molts mesos. 

 Que només per posar un exemple més, l'Ajuntament no té ni notificadors per a les 
citacions dels membres de les meses electorals, citacions que ha de repartir la 
policia. 

 Etc, etc, etc ...  

 

Com sabem, la primera mesura adoptada a l'assemblea va ser deixar d'oferir-nos per 
realitzar els escassos i ridículs serveis extraordinaris que s'ofereixen, els quals 
menyspreen sempre les veritables necessitats del servei i es dediquen únicament a la 
venda ambulant d'una forma molt precària, per salvar les aparences. 

Aquesta mesura es va acordar en Assemblea fins que es dignin els polítics a 
solucionar almenys les següents deficiències: 

 Que es reforcin els serveis, garantint la seguretat dels ciutadans i la dels propis 
policies, entre ells els de venda ambulant. I que no s'abandoni la resta de municipi 
destinant els pocs agents nomes a la venda ambulant. 



 Que es doti d’armilles antibales i fundes uniformades a tots els agents. 

 Que es convoquin les places d'agent, vacants des de fa anys, abans de setembre. 

 Garantia del Batlle de que tots els serveis realitzats es pagaran en termini. 

 Estar al Corrent de tots els Pagaments pendents. 

 Que s'iniciï la Valoració dels llocs de Treball per adequar-la a la legalitat i per 
regular correctament els complements, i la regulació de la Segona activitat 

 Que es pagui la paga de reconeixement als serveis prestats establerta a l'art. 47 de 
l'Acord.  

 

Doncs bé, després de 20 dies des de l'adopció de la mesura inicial de pressió, 
traslladant còpia de l'acta de l'assemblea al nostre Regidor i al de RRHH, la resposta 
ha estat la següent: 

Malgrat estar la venda ambulant a nivells mai vistos a Sitges i les condicions 
laborals dels policies molt deteriorades, així com el servei que oferim; ni el nostre 
Regidor Sr. Miquel Forns, ni el Regidor de RRHH Sr. Eduard Carrillo s'han dirigit a 
nosaltres després de l’assemblea, ni ens consta cap explicació per la seva part de 
que s'intentin millorar aquestes deficiències 

Malgrat que la Policia s'enfronti al pitjor estiu de la seva història, malgrat que no hi 
hagi ni un agent per a les meses electorals més que els escassos del servei ordinari, 
ni per a la Gay Pride, etc, etc ... A l'equip de govern sembla no importar-li en 
absolut. 

No ens han convocat a cap reunió per parlar de com reforçar els serveis amb 
garanties, ni per a garantir-nos que compliran l'Acord de condicions en els terminis 
de pagament, les oposicions d'agent es tornen a encallar mentre tots els municipis 
finalitzen les seves, segueixen sense pagar-se les assistències als judicis dels agents 
i no es coneix quan es pagaran, les armilles antibala individuals no es sap quan les 
podran comprar (ni si ho faran), ni sabem si valoraran els llocs de treball, etc. 

 

Agraïm l'atenció que presten a les nostres sol·licituds d'informació, tant la Prefectura 
de la Policia com els companys del Departament de RRHH, però la bona disposició 
mostrada per aquests no soluciona cap problema dels plantejats. 

Per tant, a hores d'ara seguim esperant una resposta dels nostres dirigents polítics. 
Tot i que per ara no arriba ni la resposta ni propostes de treball per millorar el servei 
que ofereix la Policia Local als seus ciutadans. 
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